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Editie 3 | sep 2024

de Reiger
 Hallo  - Selam - Akwaaba - Fawaka? - Bon Dia - Hi! 

In deze editie:

Voor u ligt de 3de editie van onze buurtkrant De Reiger. Een dubbeldik nummer in het kader van 
40 jaar Reigersbos! Dit nummer staat vol verhalen over Reigersbos, verhalen van buurtbewoners, 
van winkeliers, maar ook verhalen over ’T  Brinkie en Sporthal Gaasperdam. Verhalen uit het 
verleden, in het heden en over de toekomst. Zo vertelt de burgemeester over haar ervaringen met 
Reigersbos. En Worthy de Jong, de gouden Olympische 3 x 3 basketballer, geeft onze jongeren 
goede raad.

Deze editie is de start van een feestelijk jaar, waarin wij over Reigersbos nog meer verhalen gaan 
ophalen. Alle verhalen gaan we samenvoegen in een Verhalenbundel 40 jaar Reigersbos. Met de 
afsluiting op 19 september 2025! Dan bestaat het Winkelcentrum Reigersbos precies 40 jaar. De dag 
dat we dubbelfeest vieren: 40 jaar Reigersbos en 750 jaar Amsterdam! Veel leesplezier!

 
~ Redactie Buurtkrant De Reiger (samenwerking Platform Reigers & OBA Reigersbos)

Het Bruggebouw: een markant gebouw 

Vestiging van de gemeentelijke Sociale Dienst, boven de 
metrobaan naar Gein en onderaan Bakker Jongejans. 
Foto: Doriann Kransberg, november 1986. 

Hallo Reigersbos,

&

p.2-3 Burgemeester over Reigersbos
p.4-5 Op ‘n longboard de buurt verkennen
p.6-7 Ontmoetingsplek voor jong en oud
p.8-9 Worthy de Jong: ‘Doe wat je leuk vindt!’
p.10-11  Je bent meer dan een verkoopster
p.12-13 Over het bruggebouw in Reigersbos
p.14-15 Docent van het jaar
P.16  Het heelal vanuit Reigersbos

Het gebouw staat al een aantal jaren leeg. Voor de 
nieuwe plannen van het Bruggebouw ga naar pagina 13. 
Foto: redactie De Reiger, augustus 2024. 

TOEN NU

De naam ‘Reigersbos’ stamt af van een alhier gelegen
boerderij, die weer vernoemd was naar het Reyghersbosch. 
Een middeleeuws moeras en bosgebied dat gelegen was 
ten noorden van de Hollandse Kade op de grens van de 
provincie Noord-Holland en Utrecht en ten oosten van 
Ouderkerk aan de Amstel.
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Reigersbos

Metrostation Reigersbos in aanbouw Foto: Elisa Schuurman

Door toeval kwam ik in Reigersbos terecht. Sinds 
1977 woonde ik met mijn toenmalige partner in een 
tweekamerappartement in de torenflat Kralenbeek 
in de Bijlmer. De huur was hoog voor die tijd. Het was 
echter één van de weinige opties voor starters, want ja, 
ook toen hadden we te maken met een woningtekort. 
We wilden graag groter wonen en zagen onze kans 
toen in 1981 de bouw van Reigersbos startte. Helaas 
hadden we het inschrijfformulier gemist. Toen ik 
verwachtingsvol de woningbouwvereniging belde 
om alsnog te kunnen inschrijven werd me ietwat 
smalend verteld: “Mevrouw..., het zijn maar 77 
huurwoningen!” 

Tegen beter weten in toch ingeschreven en zowaar 
kregen we een driekamerwoning toegewezen, omdat 
veel potentiele huurders de huur te hoog vonden. In 
ons geval gingen we er een kamer en F 35,00 in huur 
op voorruit. Onze woning was zonnig, op het zuiden. 
We hadden het gevoel op vakantie te zijn. 
Heerlijk zo’n spiksplinternieuwe woning! In februari 
1982 kregen we de sleutel. 

Er was een combinatie van senioren en mindervaliden 
in de benedenwoningen en mensen uit het onderwijs 
en middenklasse beroepen in de hogere etages. In het 
begin was het best pionieren. De Boni, nu Vomar, in 
een houten keet en John de bloemenman waren de 
enige winkels. Voor de deur was het één zandvlakte 
met de in aanbouw zijnde kerk en de dijk voor de 
metro. De metro reed in die tijd tot Holendrecht, dus 
om thuis te komen was lopen het parool. 

Uiteindelijk kwam er dan toch een winkelcentrum, 
ontworpen door architect Cees Dam. De 
bouwactiviteiten veroorzaakten best wat spanningen, 
maar het resultaat was prachtig. Ook door het vele 
nieuwe groen dat werd aangeplant. Al zorgt het grote 
aantal platanen in de herfst voor heel wat opruimwerk 
voor de gemeente. Reigersbos werd een volwaardige 
woonwijk, inclusief  medisch centrum en een 

Reigersbos 
40 jaar al warm 
40 jaar al druk
40 jaar al kalm 

 
40 jaar magie 
en zoals je ziet

stopt dit bij lange na niet.
iedereen geniet. 

 
Gefeliciteerd lieve Reigersbos!

~ Roger Buyne

buurthuis, dat helaas alweer is wegbezuinigd, 
ondanks stevige protesten vanuit de buurt.

De samenstelling van de wijk veranderde met de 
bouw van eengezinswoningen in Geindriedorp, het 
beroemde project van wethouder Jan Schaeffer. Veel 
bewoners kochten daar een huis en vertrokken. De 
afbraak van de hoogbouwflats van de Bijlmer bracht 
ook veel nieuwe bewoners naar Gaasperdam en sinds 
kort komen er meer mensen uit islamitische landen 
bij.

We kunnen rustig stellen dat er vanuit alle windstreken 
bewoners in Reigersbos zijn neergestreken en 
ik constateer dat we in pais en vree met elkaar 
samenleven. Welcome to Paradise!

~ Elisa Schuurman
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Burgemeester Femke Halsema 
aan het woord over Reigersbos
In het kader van Amsterdam 750 
jaar viert Reigersbos dubbel feest. 
Onze wijk met het gelijknamig 
winkelcentrum bestaat 40 jaar.  
Bij de start van dit dubbele jubi- 
leumjaar leek het de redactie van 
De Reiger een goed idee om de 
aandacht van onze burgemeester 
Femke Halsema eens extra op 
Reigersbos te vestigen, door haar 
enkele vragen over onze wijk voor 
te leggen. Zij was van harte bereid 
om mee te werken. Binnen twee 
weken lagen de antwoorden in 
onze mailbox.

Wat is uw beeld van Reigersbos? 
Het is geen geheim dat ik Zuidoost 
één van de meest sprankelende 
stadsdelen vind. De jonge mensen, 
de verschillende culturen, de 
energie spat ervan af, er is veel 
groen en mensen wonen er met 
plezier. Ondanks de uitdagingen 
die Amsterdammers in delen van 
Zuidoost kunnen ervaren, heeft 
Reigersbos een gemeenschap die 
gedreven is om met eigen initia-
tieven de buurt te verbeteren. Dat is 
iets wat we moeten koesteren.

Wat maak Reigersbos anders /
speciaal binnen Amsterdam? 
Wat is voor u een speciale plek 
in de wijk?
Dat is in mijn ogen echt de sterke 
gemeenschapszin. Er zijn tal 

van plekken in Reigersbos waar 
jong, oud en een mix van culturen 
samenkomen. Kijk bijvoorbeeld 
naar het winkelcentrum of  de 
weekmarkt op woensdag die 
ontmoetingsplekken vormen voor 
bewoners uit heel Gaasperdam.  

Hoe ziet u Reigersbos binnen het 
grotere geheel van Amsterdam? 
Wat zijn kansen en bedreigingen 
voor de wijk?
Reigersbos heeft veel te bieden. 
Maar er zijn ook plekken verouderd 
en niet iedereen voelt zich altijd 
even veilig op straat. Daar moet wat 
aan gedaan worden. Daarom is het 
belangrijk dat er geluisterd wordt 
naar de bewoners uit Reigersbos. 
Tijdens het stadsgesprek in 
Zuidoost sprak ik vorig jaar met 
bewoners over kansengelijkheid, 
veiligheid, de huizenmarkt en 
betaalbare ruimte voor sociale 
initiatieven. In het verleden is 
het stadsdeel verwaarloosd daar 
brengen we nu, onder andere met 
Masterplan Zuidoost, gelukkig 
verandering in. We investeren 
hard en zetten belangrijke stappen 
om de leefbaarheid te verbeteren. 
Ik begrijp dat voortgang soms 
langzaam lijkt te gaan. Maar de 
ontwikkeling van dit gebied draagt 
zeker bij aan een positiever imago 
voor de buurt, veiligheid op straat 
en kansen op de woningmarkt. 
Zo komen er de komende jaren 
700 woningen bij. Zodat ook 
jongvolwassenen een eigen 
woonplek kunnen vinden. 

Wat moet er volgens u 
gebeuren om de leefbaarheid 
in Reigersbos te verbeteren en 
het geluk van bewoners te in 
bevorderen?
Reigersbos moet een wijk zijn die 
er prettig uitziet en veilig voelt. Het 
is belangrijk dat we toekomstige 
maatschappelijke voorzieningen 
in Reigersbos samen met de buurt 
blijven ontwikkelen. Amsterdam 
heeft samen met partners en 
bewoners het Masterplan Zuidoost 
opgesteld om uitdagingen op het 
gebied van onderwijs en jeugd, 
veiligheid, werken, wonen en Bezoek van de burgemeester aan de Kazerne, 

januari 2022. Foto: Dennie Armelita

leefbaarheid aan te pakken. 
Reigersbos kent een eeuwenoude 
geschiedenis en werd in de 
middeleeuwen door de Heren van 
Amstel gebruikt om op reigers 
te jagen. Een lekkernij in die tijd. 
Zijn er in de ambtswoning van de 
burgemeester nog schilderijen, of  
andere voorwerpen te vinden, die 
aan dit gebruik herinneren?
In de eetkamer van de 
Ambtswoning hangen 
verschillende authentieke 
wandtapijten uit Parijs. Ik heb mij 
laten vertellen dat deze tapijten 
in 1873 zijn gemaakt. Er staan 
meerdere vogels op afgebeeld. Deze 
vogels waren toen inderdaad ook 
bedoeld als lekkernijen en zijn in 
een ver verleden tijdens jachten 
buitgemaakt. Het zijn alleen geen 
reigers. 

Volgend jaar op 19 september 
2025 is het precies 40 jaar 
geleden dat het winkelcentrum 
door de toenmalige 
burgemeester Ed van Thijn 
officieel werd geopend. Komt 
u als huidige burgemeester 
naar Reigersbos, als wij op die 
datum een feestelijk evenement 
organiseren? 
Dat lijkt me hartstikke leuk. Ik weet 
gelukkig nog niet hoe mijn agenda 
er die dag uitziet dus nodig me 
vooral uit. 
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Opgroeid in Reigersbos

Wendy aam het werk in de OBA Foto: Margo Kistemaker

Als ik rond koffietijd aankom in de OBA Reigersbos 
is Wendy al druk bezig. Een hele kar met boeken is 
uitgezocht en moet terug naar andere vestigingen. 
Ze regelt het en dan zoeken we een rustige plek in 
de jeugdhoek.

Wendy woonde de eerste 10 jaar van haar leven in 
Amsterdam Oost, voordat haar ouders als één van de 
eerste gezinnen verhuisden naar een nieuwe wijk in 
Reigersbos, pal naast het natuurgebied Hoge Dijk.

Er woonden mensen met verschillende 
achtergronden, wat voor Wendy heel gewoon was. 
De sfeer in de wijk was goed. De kinderen waren 
van haar leeftijd, en samen speelden ze buiten, 
gingen zwemmen, roeien op de sloten, en in de 
winter schaatsen. De natuur en de vrijheid meteen 
om de hoek van de straat vond ze fantastisch. 
Kattekwaad uithalen hoorde er een beetje bij, maar 
ook organiseerde ze handtekeningenacties voor goede 
doelen. 

Ze ging naar de basisschool in Abcoude, en later naar 
de Havo in Vinkeveen. Toen ze 15 was werd ze lid van 
de bibliotheek in Reigersbos, dezelfde waar ze nu met 
veel plezier werkt! Wendy heeft goede herinneringen 
aan de buurt. Haar eerste (bij)baantjes waren in de 
supermarkten van het winkelcentrum, en daar werd 
ze ook voor het eerst verliefd. De Music Store, toen 
nog aanwezig, was een populaire plek bij de jeugd.

Hoewel ze nu regelmatig naar Pathé-Arena gaat, miste 
ze toen geen bioscoop. Als zij en haar vriendinnen 
uitgingen, namen ze de metro naar de stad. De 
nachtbus bracht hen weer terug.

Wendy ziet nu minder kinderen en jeugd op straat 
dan toen zij jong was. Ze hoopt dat de jongeren nu net 
zo’n fijne tijd hebben als zij vroeger had. Als wensen 
voor de toekomst noemt ze meer seniorenwoningen 
zodat ouderen door kunnen schuiven, en jongeren 
makkelijker een woning kunnen krijgen. En ze zou 
het winkelgebied graag zonder fietspad zien, omdat 
de fietsers het winkelcentrum echt in tweeën snijden. 
Want een veilig een gezellig gebied met winkels en 
voorzieningen is het hart van de buurt. 

~ Margo Kistemaker

‘Kunstreis van de ziel’
Van 27 juli t/m 27 augustus was het werk van Saskia 
Kloppenburg in de bibliotheek te bewonderen. 
Saskia woont en werkt in Reigersbos. Zij heeft de 
5-jarige opleiding aan de kleine TIKI, school voor 
persoonlijke ontwikkeling en coaching gedaan, met 
als handvat kunstzinnig beeldend vormgeven. 
Saskia vertelt dat haar werk een gelaagdheid heeft, 

Levens Dansen - Saskia Kloppenburg

een diepgang die tijd nodig heeft om begrepen 
te worden en afhankelijk is van het persoonlijk 
moment of  de herinneringen van de toeschouwer. 
Saskia hoopt dat mensen geïnspireerd en 
gefascineerd raken door haar werk. 
‘Vind je kompas, kom creatief  in je ‘sas’’
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Fernando en Fernanda
Persoonlijke introductie
‘Wij zijn Fernando en Fernanda, oorspronkelijk uit 
Portugal en Brazilië. We zijn beiden 30 jaar. We wonen 
in Reigersbos en werken in Amsterdam. Amsterdam 
noemen we al een tijdje ons thuis.’

Sinds wanneer wonen jullie in Reigersbos? 
‘We zijn in oktober 2022 verhuisd naar de P-buurt in 
Reigersbos.’

Wat is het verschil met jullie vorige buurt?
‘Voordat we hierheen verhuisden, woonden we in 
het stadscentrum van Amsterdam. Reigersbos biedt 
een andere ervaring: het is veel groener en rustiger. 
Ondanks de rustige omgeving is het stadscentrum nog 
steeds goed bereikbaar, met de metro op slechts 20 
minuten afstand.’

Waarom en hoe zijn jullie aan dit huis gekomen? 
‘De prijzen in het stadscentrum zijn erg hoog voor wat je 
ervoor terugkrijgt. We zijn dan ook op zoek gegaan naar 
andere woongebieden. We ontdekten dat de prijzen in 
deze buurt betaalbaarder zijn. Bovendien biedt de buurt 
meer ruimte en een betere leefomgeving.’

Zijn jullie tevreden met jullie huis en de omgeving?
‘Ja, we zijn erg tevreden met ons huis. We vinden 
het fijn om een groter huis te hebben en dicht bij de 
Gaasperplas te wonen, een geweldige natuurlijke 
plek. We missen echter wel plekken, waar we andere 

jongeren kunnen ontmoeten. Ontmoetingsplekken, 
zoals restaurants en cafés zijn hier vrij schaars.’

Wat zijn jullie verwachtingen voor de toekomst? 
‘We verwachten dat de buurt zal groeien en wat 
moderner zal worden, vooral met de renovatie van 
enkele gebouwen in de buurt van het metrostation. 
We hopen ook dat er in de toekomst meer plekken 
komen om te ‘chillen’, meer restaurants en cafés.’

Wat zouden jullie kunnen bijdragen aan de buurt? 
‘Wij geloven in respectvol met elkaar omgaan en een 
positieve bijdrage leveren aan onze gemeenschap. 
We zijn betrokken bij de lokale kano-vereniging en 
nemen graag deel aan hun evenementen. Daarnaast 
helpen we graag de buurt schoon te maken als we gaan 
wandelen. In de buurt is vaak veel afval, dat moet 
worden opgeruimd.’

~ Gijs van Deuren

Fernando en Fernanda genieten van de Gaasperplas  

Op een long board de buurt verkennen

Denzil in actie op zijn longboard

Denzil Sairras woont sinds 8 
maanden in Reigersbos. We hebben 
met elkaar afgesproken in de OBA 
Reigersbos. Ik vraag hem hoe hij in 
Reigersbos terecht gekomen is en 
hoe hij als nieuwe bewoner onze 
wijk ervaart. 

Denzil vertelt dat hij 31 jaar 
is en in Suriname geboren en 
opgegroeid. ‘Toen ik 25 jaar werd, 
wilde ik mijn horizon verbreden, 
mij ergens anders vestigen. De 
eerste 6 maanden vond ik onderdak 
in Nederland. Daarna ben ik naar 
België verhuisd voor de opleiding 
in schoenontwerpen. Helaas heb 
ik om organisatorische redenen de 
opleiding na het eerste jaar moeten 
afbreken. Daar ik een mooie woning 
had, ben ik in België gebleven.’

‘In België woonde en werkte ik erg 
in mijn eentje. Ik ging mijn familie 
in Nederland missen. Ik kreeg een 
soort van heimwee naar het sociale 
leven hier. En na 5 jaar België 

besloot ik terug te keren naar 
Nederland en opnieuw te starten. 
Mijn broer in Amsterdam hielp 
mij aan een studio in Reigersbos om 
vandaaruit mijn pad te vervolgen.’

Denzil werkt als servicemedewerker 
bij de OBA. Hij wordt vaak op de 
locatie Reigersbos ingedeeld. ‘Een 
plus omdat ik nu meer in gesprek 
kom met de buurtbewoners dan 
anders op straat. Het is fijn om 
een praatje te maken.’ In zijn vrije 
tijd rolt Denzil op zijn longboard 
door Reigersbos om de buurt en 
de omgeving te verkennen. Hij 
geniet van de rust en het vele groen. 
Het valt Denzil op dat er voor de 
leeftijdsgroep van 27 tot 35 jaar 
in de buurt weinig te doen is. Er 
zijn  weinig sociale activiteiten. 
Zelf  zou hij wel graag met een 
vriendengroepje willen gaan long 
boarden. En daarvoor ook het 
initiatief  nemen. Wie wil meedoen? 

~ Gerry Asselman
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De koffie staat klaar bij Cornea
Cornea is sinds 1984 in het winkelcentrum gevestigd en 
bestaat in september 40 jaar. Een mooie aanleiding voor 
een gesprek met Roland, de trotse eigenaar. 

Opleiding
Roland begon als 16-jarige met zijn eerste proef/
knutselreparatie in de werkplaats van een opticien. 
Hij raakte voor zijn leven enthousiast voor het vak. 
Hij volgde een beroepsopleiding, die bestond uit een 
combinatie van theorie op school en werken in de 
praktijk, om ervaring op te doen.

Hij leerde de basis in 4 jaar en werkte daarna twee jaar 
bij de firma Biessels, in Den Haag. Volgens Roland de 
allerbeste opticien in Nederland, die helaas al niet 
meer bestaat. 

Vakmanschap
In 2015 kon Roland Cornea overnemen. Hij werd 
zelfstandig ondernemer, een nieuw avontuur. Dat 
bevalt heel goed. Elke dag gaat hij fluitend naar zijn 
werk. Roland is nog in staat maatwerk te leveren. 
Daarin verschilt hij van ketenbedrijven, die elkaar 
beconcurreren met lage prijzen. De handel in brillen 
en contactlenzen verschuift steeds meer naar het 
internet en het slijpen van glazen wordt tegenwoordig 
alleen nog fabrieksmatig gedaan. Daardoor wordt het 
vakmanschap steeds minder. 

Roland kan als opticien nog zelf  glazen slijpen; zelfs 
eigen ontwerpen, in allerlei vormen en maten. Hij 
vindt het belangrijk om zijn gedegen kennis en ervaring 
over te dragen aan de volgende generatie. Hij heeft 
zijn beide collega’s Nicole en Antonio zelf  opgeleid. 

Service
Permanente en toegankelijke service staan bij Roland 
hoog in het vaandel. Hij wil dat klanten terugkomen 
omdat ze tevreden zijn. Oogmetingen kunnen 
eventueel ook bij mensen thuis of  in een zorginstelling 
worden verricht. Dat is prettig voor oudere en minder 
mobiele mensen. Huisartsen verwijzen om deze reden 
veel mensen naar hem door. 

Hij heeft ook oog voor mensen met een kleine beurs. 
Zij kunnen voor minder geld een kwalitatief  goede 
bril aanschaffen, omdat Roland monturen van 
topmerken aanbiedt, die inmiddels niet meer in 
productie zijn.

Nicole, Antonio en Roland: een vakkundig team

Betrokkenheid
Roland voelt zich betrokken bij de buurt. De mensen 
zijn lief, vriendelijk en sociaal. Ze gunnen Cornea als 
lokale zaak een goed bestaan in het winkelcentrum. 
Sommigen klanten komen zelfs langs om hem een 
goede vakantie te wensen. 

Roland  maakt in zijn etalage en in de winkel plaats 
voor brillenhangers en andere spullen, gemaakt 
door drie creatieve bewoners uit de buurt. Ook 
daaruit blijkt zijn betrokkenheid bij Reigersbos. Hij 
heeft vertrouwen in de toekomst. Hij hoopt nog vele 
buurtbewoners als klant in zijn winkel te mogen 
ontvangen. De koffie staat klaar! 

~ Gijs van Deuren

Vrijmoedig ~ door Susano Renato, Reigersbos

Ik kwam 31 jaar geleden in Reigersbos en merkte toen
dat ik best vele dingen kon gaan kopen, zien en doen.
Ik kon bijvoorbeeld naar de markt voor groenten als klaroen 
en daarnaast ook wandelen en fietsen langs het vele groen;
wat nog steeds kan voor een hand en een zoen.

Sinds een aantal jaren zit in de 
bomen van de Poederooienstraat een 
Reigerkolonie.
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’t Brinkie, ontmoetingsplek voor jong en oud 

Op zondagmiddag 30 juni komen 
600 mensen naar ‘t Brinkie. 
Wacht even, ‘t Brinkie is toch een 
kinderboerderij. ZESHONDERD 
mensen????

’t Brinkie, al 40 jaar een begrip in 
de buurt, is veel meer dan alleen 
maar een leuke plek met dieren 
en speeltoestellen. ‘t Brinkie is 
in 40 jaar van een eenvoudige 
kinderboerderij uitgegroeid 
naar een voorziening met vele 
functies. Opbouwwerker Toon 
Borst was 40 jaar geleden één van 
de initiatiefnemers. Velen van 
ons zullen het als kind, ouder of  
grootouder bezocht hebben of  
nog steeds bezoeken. Een fijne, 
laagdrempelige voorziening in 
onze buurt. Dichtbij en heerlijk om 
even binnen te lopen. Kinderen 
verwonderen zich, kijken, spelen, 
leren. Een leuke veilige plek. De 
ouder ziet met plezier, dat het kind 
geïnteresseerd de dieren observeert 
of  lekker fysiek bezig is op een 
speeltoestel.

Niet alleen op zondagmiddag 30 
juni weten velen ‘t Brinkie te 
vinden. Naast de dieren en de 
speeltoestellen worden  in de 
kinderboerderij  vele educatieve 
en culturele activiteiten 
georganiseerd. Vanaf  1994 
is er een betaalde educatieve 
medewerker verbonden aan 
het ‘t Brinkie. Scholen bezoeken 
de kinderboerderij en onze 
stadskinderen leren veel over 
de dieren, de natuur en het 

leefklimaat. Ook andere groepen, 
bijvoorbeeld bewoners van 
zorginstellingen in de buurt weten 
‘t  Brinkie te vinden.

Leren en recreëren zijn 
sleutelwoorden, die ik regelmatig 
hoor, als ik de voorzitter van het 
bestuur van ’t Brinkie, Auke de Nie,
 interview. Niet alleen maar kennis 
maken met, maar ook ‘hoe ga ik 
om met de dieren’,’hoe respecteer 
ik de ruimte die de dieren nodig 
hebben. Sociale omgang en respect 
voor dieren en voor elkaar wordt 
spelenderwijs bevorderd. 

Op de maandagmiddag’, dat ik het 
Brinkie bezoek, is het gezellig druk. 
Naast de ouders en kinderen zijn 
er veel vrijwilligers. Zij zijn het, die 
met zijn allen de kinderboerderij 
runnen. Heel zinvol werk, maar ook 
leuk en afwisselend en veel buiten. 
Iets voor u? Bekijk de website: 
www.kinderboerijbrinkie.nl

Naast werken met de dieren, 
onderhoud, schoonmaak en 
educatie is ook de kringloopwinkel 
een belangrijk onderdeel van ’t 
Brinkie. We kennen allen vast 
wel “het spullenhok” waar we 
onze boeken, kleding en andere 
zaken neerzetten na een rondje 
opruimen. Dankbaar dat het niet 
weggegooid hoeft te worden. We 
hopen dat één ander voor een 
klein bedrag de nieuwe eigenaar 
wordt. Alleen door de inzet 
van de vele vrijwilligers kan de 
kringloopwinkel draaien. Zij 

30 juni 2024: ’t Brinkie viert haar 40ste verjaardag. Foto: Synesteet

’t Brinkie: voor jong & oud. Foto: Joke Lamptey

selecteren, categoriseren  in de 
winkel en  verkopen alle spullen. 

’t Brinkie richt zich ook steeds 
meer op culturele activiteiten 
en is mede daardoor een 
ontmoetingsplek in de buurt voor 
jong en oud. Zondagmiddag 30 
juni organiseerde ‘t  Brinkie samen 
met Synesteet het ‘Carnaval der 
dieren’. ’t Brinkie vierde zo met 
vele activiteiten voor de kinderen 
haar 40ste verjaardag. De kinderen  
konden schilderen, theater beleven, 
geschminkt worden, een speurtocht 
doen, knutselen en acrobatieken. Er 
was life muziek en natuurlijk waren 
er lekkere hapjes en drankjes. 
Het weer werkte mee en het was 
superdruk. Gelukkig hoor ik dat dit 
een jaarlijks event wordt.

~ Joke Lamptey
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Verdichtingsopgave 
Het werkveld van Iris beslaat 
heel Gaasperdam. Dit is het 
gebied tussen het Gein, de 
Gaasp, de A9 en de groene 
zoom die de gemeentegrens 
met Utrecht vormt. Vertrekpunt 
is Koers 2025 (een integrale 
en stadsbrede inventarisatie 
van woningbouwlocaties), 
waarin staat dat Gaasperdam 
een ‘verdichtingsopgave’ heeft. 
Iris kijkt dus niet alleen naar 
Reigersbos, maar naar de 
ontwikkeling van Reigersbos in 
samenhang met de andere wijken 
van Gaasperdam. Hoe kun je de 
plannen zo goed mogelijk op elkaar 
aan laten sluiten? 

Aandacht voor verbinding tussen 
de wijken is volgens Iris echt nodig. 
Gaasperdam zou oorspronkelijk 
Zuid-Bijlmer worden, met een 
vergelijkbare indeling en bebouwing 
als de Bijlmermeer. De ideeën van 
‘Het Nieuwe Bouwen’ vormden de 
inspiratiebron: transparantie, licht, 
lucht en ruimte en het scheiden 
van functies als wonen, werken, 
winkelen, cultuur en verkeer.  

Discussie 
De structuur van Gaasperdam, 
met dreven en een snelweg, lag 
al klaar toen de nadelen van zo’n 
functiescheiding zichtbaar werden 
in de Bijlmer. Het boek van Jane 
Jacobs, ‘The Death and Life of  
Great American Cities’ bracht 
daarnaast een discussie op gang 

Iris van der Horst,
Projectleider Gebiedsontwikkeling Gaasperdam

Gaasperdam, een in steen gestolde discussie 
Reigersbos staat aan de vooravond van een aantal grote veranderingen. Na 40 jaar is de wijk toe aan een 
upgrade en daar wordt op meerdere niveaus flink over nagedacht. Er liggen plannen voor nieuwbouw, het 
opknappen van de winkelstraat en het maken van nieuwe voorzieningen. Ik sprak met Iris van der Horst, 
Projectleider Gebiedsontwikkeling Gaasperdam, over heden, verleden en toekomst van Reigersbos.

tussen de voorstanders van Het 
Nieuwe Bouwen en de aanhangers 
van Jacobs. Zij pleit voor de 
menselijke maat en betoogt dat 
buurten juist meerdere functies 
nodig hebben voor onderlinge 
kruisbestuiving en een levendige, 
dynamische lokale economie. Het 
resultaat was dat de structuur 
gehandhaafd bleef, maar de 
bouwplannen werden aangepast.  
Iris noemt Gaasperdam een 
in steen gestolde discussie. 
In Nellestein werd al minder 
hoog gebouwd, maximaal 
negen verdiepingen. Het 
merendeel van de bebouwing in 
Reigersbos en Gein bestaat uit 
een combinatie van laagbouw 
en appartementenblokken van 
maximaal vier verdiepingen.  

Met de billen tegen elkaar 
Het vasthouden aan de basisstructuur 
heeft volgens Iris als voordeel dat 
het percentage groen enorm groot 
is in verhouding tot de hoogte van 
de bebouwing. Het nadeel is dat de 
verschillende buurten niet goed 
op elkaar aansluiten; ze liggen 
als het ware ‘met de billen tegen 
elkaar’. De wijken zijn moeilijk 
toegankelijk omdat er vaak maar 
één in- en uitgang is. De bushaltes 
aan de dreven worden als sociaal 
onveilige plekken ervaren. En het is 
het lastig oversteken. 
Het versterken van de verbinding 
tussen de buurtgebieden 
heeft daarom prioriteit bij het 
ontwikkelen van nieuwbouw. 
Dus bouwen langs de dreven met 
behoud van zoveel mogelijk groen.  

Ingewikkelde puzzel 
Het projectteam gebiedsontwikkeling 
Reigersbos bestaat onder andere 
uit stedenbouwkundigen en 
landschapsarchitecten, dat 
destijds betrokken was bij de 
planontwikkeling van Reigersbos. 
Zodoende kan Iris hun afwegingen 
goed meenemen in de huidige 
plannen. Gebiedsontwikkeling 
is volgens haar geen eenvoudige 
opgave. Het begint met ideeën, 

maar vervolgens vergt het veel 
onderzoek, rekenwerk en gepuzzel 
om tot een samenhangend en 
uitvoerbaar plan te komen. 
Alle belanghebbenden moeten 
voortdurend in het proces 
worden meegenomen, om zoveel 
mogelijk draagvlak te creëren. 
Iris’ werk als projectleider bestaat 
dan ook voor een groot deel uit 
overleggen en vergaderen; met 
collega’s, bewoners en andere 
belanghebbenden.
  
Voor bewoners 
Iris vindt dat gebiedsontwikkeling 
vooral de huidige en nieuwe 
bewoners ten goede moet komen. 
Ze noemt de 25% regeling, waarin 
inwoners van Zuidoost voorrang 
krijgen voor 25% van de nieuwe 
sociale huurwoningen. Ook extra 
voorzieningen zijn hard nodig. Er 
is in Reigersbos veel wegbezuinigd. 
Dat wordt als een gemis ervaren. 
Vernieuwing en verjonging zijn 
nodig om het voorzieningenniveau 
op peil te houden. Scholen kunnen 
bijvoorbeeld niet blijven bestaan 
als er te weinig leerlingen zijn. 
Ook daarom is de bouw van 
nieuwe woningen van essentieel 
belang. Het motto is: groen, stoer 
en kleurrijk. De getrapte vormen 
komen overal in de nieuwbouw 
terug. Ze horen ook bij Reigersbos 
en zijn goed voor extra ‘bezonning’. 
De uitvoering begint dit jaar met de 
bouw van ouderenwoningen op het 
Ravensteinplein. 

Wat moet weg en wat mag blijven?  
Iris noemt als eerste de mensen. 
Die moeten blijven, want 
Reigersbos is een leuke wijk 
met veel warmte en liefde. 
Van haar hoeft er niet persé 
iets weg. Er moet vooral veel 
bij: buurtvoorzieningen, een 
opknapbeurt voor de winkelstraat 
en een mooi plein. Gezelligheid 
en de mogelijkheid om elkaar te 
ontmoeten. Deze wijk verdient meer.  

~ Anny Aartsma 
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‘Doe wat je leuk vindt en je plezier geeft’

Olympisch Kampioen 3 x 3 basketbal

Op 5 augustus 2024 won Worthy de Jong met zijn 
teamgenoten Arvin Slagter, Dimeo van der Horst 
en Jan Driessen op de Olympische Spelen van Parijs 
een gouden medaille met 3 x 3 basketbal. Op een 
bloedstollende wijze wist Worthy in de verlenging 
met een tweepunter Frankrijk uit te schakelen: 18 - 17. 
Met recht een gouden worp! Ik ben aanwezig bij zijn 
huldiging door Amsterdam Zuidoost en mocht hem 
een aantal vragen stellen.

Het begon in Reigersbos
Worthy is geboren in Suriname en verhuisde op zijn 
2de met zijn ouders naar Nederland. Hij is opgegroeid 
in de K-buurt. Het basketballen, zo vertelt Worthy mij, 
begon allemaal in Reigersbos. ‘Reigersbos was mijn 
‘starting place’, het begin. Dat betekent veel voor mij. 
Dat heeft de basis gelegd voor alles.’ Zijn eerste jaren 
heeft hij bij Club 2000 in Reigersbos gespeeld, eerst in 
de gymzaal van basisschool De Schalmei (nu basisschool 
Mobiel). Kort daarna zijn de trainingen verplaatst 
naar de Sporthal Gaasperdam. Daar heeft Worthy nog 
lange tijd getraind. Hij stond vaak al om vijf  uur voor 
de deur, terwijl de trainingen om half  zes begonnen.  

De huldiging
Tegen zes uur komt de optocht van de South East 
Parade op het Hoekenrodeplein aan. Binnen de 
kortste keren swingt het plein. Worthy de Jong loopt 

mee met de laatste deelnemende groep. Allemaal 
jongeren van de basketbalclubs Warriors en 3 x 3 
Unites. Ze juichen en voelen zich trots in hun nieuwe 
T-shirt met Worthy erop, hun held! Worthy neemt 
rustig de tijd om ze allemaal een handtekening te 
geven. Dan klimt hij op het podium. 

Tijdens de huldiging spreekt zijn vroegere coach en 
trainer, Rick Miskin, vol lof  over hem. ‘Worthy is heel 
fanatiek; hij kan niet verliezen. We zijn super trots op 
hem. Hij heeft zijn Olympische droom waar gemaakt. 
Als vlaggendrager droeg hij de vlag namens het hele 
Nederlandse team. Vervolgens wint hij ook nog goud.’  

Eén van de spelers van 3 x 3 Unites vraagt Worthy hoe 
hij zich voelde toen hij de beslissende tweepunter 
maakte. ‘Eerst had ik een ‘blackout’, pas daarna 
drong het geluid tot mij door, het juichen, het feest en 
langzaam voelde ik mij de winnaar.’

Het Dagelijks Bestuur van Amsterdam Zuidoost 
(Tanja Jadnanansing, Vayhishta Miskin, Simion Blom) 
heeft bij de officiële huldiging nog een verrassing. 
Het basketbalveld in het Nelson Mandela Park wordt 
vernoemd naar Worthy en heet vanaf  nu Worthy 
Legacy Court. 

Nummer 1 op de wereldranking lijst 
Na afloop van de huldiging vraag ik Worthy hoe het 
hem gelukt is om nummer 1 van de wereld in 3 x 3 
basketbal te worden. ‘Uiteindelijk kwam ik in een 
positie dat ik niet meer zo gefixeerd hoefde te zijn op 
winnen. Ik kon meer plezier hebben en leerde dat ook in 
verliezen progressie zit. Door plezier te hebben maak je 
elke dag een stapje vooruit en word je steeds beter.’ 
Worthy wil de jongeren in Reigersbos graag het 
volgende meegeven: ‘Heel belangrijk is dat je iets 
leuks doet, dat je daarin plezier hebt, dan haal je er 
het meeste uit. Ik hoop dat ik velen van jullie nog kan 
inspireren.’  

~ Gerry Asselman

Huldiging van Worthy de Jong door Amsterdam Zuidoost (Hoekenrodeplein)
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Sporthal Gaasperdam
Al bijna 40 jaar een sportmiddelpunt van en door de buurt

Volleybalvereniging Arena is vanaf  de opening van de Sporthal 
Gaasperdam één van de trouwe gebruikers.

Toen
In april 1984 benaderde de toenmalige Omni Sport 
Vereniging (OSV) Holendrecht de gemeente om een 
sporthal te mogen bouwen. In de begroting had de 
Gemeente Amsterdam al geld vrij gemaakt voor de 
bouw van een sporthal. Dus 1 + 1 leek snel opgeteld, 
maar er was nog wel een hobbel. De Gemeente 
had niet genoeg geld om de sporthal volledig te 
financieren. Het voorstel was om een stichting op te 
richten, die de helft van de bouwkosten op zich zou 
nemen via een lening. 

Door de inzet van een groep enthousiaste 
sportliefhebbers kon op 16 december 1987 de 
Stichting Sporthal Gaasperdam opgericht worden. 
Als voorzitter van de stichting werd Co van de Bosch 
benoemd. Hij heeft op 19 mei 1988 de eerste steen 
voor de nieuwe sporthal  gelegd.  Naast de ingang van 
de sporthal is hier nog een tastbare herinnering van 
terug te zien. Overigens is Co als penningmeester nog 
steeds aanwezig in het bestuur van de stichting.  De 
eerste sporters mochten op 5 september 1988 in de 
sporthal gaan sporten. De hal werd op 30 september 
van dat jaar met een groot feest geopend. 

Vanuit de OSV Holendrecht zijn een aantal 
verenigingen ontstaan, die nog steeds in de sporthal 
sporten. Denk hierbij bijvoorbeeld aan de BV 
Gaasperdam (badminton), TTVH (tafeltennis), 
Conditietrainen Gaasperdam, Volleybalvereniging 
Arena en ACG ZO Fit. Trouwe gebruikers dus 
en inmiddels onderdeel van de Gaasperdam 
sportfamilie. 

Nu
Met de sporthal gaat het goed en nadat in 2019 de 
buitenkant een grote metamorfose onderging is 

het één van de pareltjes van de buurt geworden. 
Vooral in de wintermaanden is de bezetting van 
de hal ongekend hoog. Met overdag de leerlingen 
van de Internationale School, maar ook die van de 
buren van het Lelylyceum. Daarnaast zorgen ook 
de wintersporten zoals zaalhockey en tennis in de 
winterperiode voor extra drukte in de hal. 

Ook bijzondere evenementen weten de weg naar 
ons sporthal te vinden. Zo worden er in 2025 
volleybaltoernooien gehouden voor leerkrachten van 
de ASKO- en de ZONOVA-scholen uit Zuidoost, maar 
plannen wij ook weer samen met Volleybalvereniging 
Arena de zaterdagavond toernooien. Ook willen 
we weer een Quarthathlon toernooi organiseren; 
een toernooi van 4 sporten – badminton, volleybal, 
tafeltennis en darten, twee aan twee gespeeld. De 
gezelligheid staat bij het toernooi voorop. 

Bijzonder zijn ook de zaterdagmiddagen van de 
stichting I-Sport Special en de Jhilon Josh Foundation 
die sport en spel activiteiten aanbieden voor kinderen 
en jongeren met een beperking.

Straks 
Verduurzamen is het woord van de toekomst. Dus ook 
onze sporthal heeft een energieplan gemaakt.
Zonnepanelen, warmteboiler, extra isolatie allemaal 
in het kader van het ‘vergroenen’ van de hal.
Eerst wordt het bovenste dak compleet 
gerenoveerd (overlaagd) en voorzien van een extra 
laag isolatiemateriaal van 120 mm. Ook extra 
noodoverlopen worden aangelegd voor de afvoer na 
extreme regen of  sneeuw. Allemaal stappen om goed 
voorbereid te zijn op de toekomst.   

~ Frans de Vries

In de sporthal wordt competitie gespeeld voor badminton, tafeltennis, 
volleybal en zaalhockey. 
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Altijd Lekker
Bij Altijd Lekker haal je 
de lekkerste Surinaamse 
afhaalmaaltijden. Denk aan een 
heerlijke saoto soep, een goede roti 
rol of  toch een telo bakkeljauw. Hoe 
krijgen zij het voor elkaar om elke 
dag hun naam waar te maken. Ik 
spreek daarover met Dean Elmont. 

Authentieke gerechten
Als ik de zaak binnen stap, staat 
er een hele rij voor de afhaalbalie. 
Gelukkig kan Dean toch nog tijd 
vrij maken. Hij vertelt dat ‘Altijd 
Lekker’ vooral bekend is door haar 
eigen assortiment. ‘Je kunt gerust 
spreken van authentieke gerechten, 
gerechten die je kent vanuit je 
jeugd, zoals telo tree en een broodje 
bakkeljauw. We focussen vooral 
ook op de smaak, een Surinaams-
Javaanse smaak.’ We hebben een 
trouwe klantenkring.’

Betrokken bij de buurt
Vier jaar geleden is de zaak 
overgenomen. Dean is er zelf  
1 ½ jaar geleden ingestapt. Als 

kind van de buurt kent hij veel 
mensen. Hij vindt het fijn om zijn 
klanten te ‘entertainen. We hebben 
een trouwe klantenkring.’ Hij 
vertelt graag een verhaaltje bij de 
gerechten. De klanten voelen zich 
thuis bij hem. 
Dean voelt zich sterk betrokken 
bij de buurt. Bij het Ir. Lely 
Lyceum heeft hij in het kader 
van de naschoolse activiteiten 
voetballessen gegeven en kent nog 
steeds veel jongeren uit die tijd. 
Als er in de buurt een evenement 
georganiseerd wordt, is hij vaak 
één van de eerste die iets doneert, 
zoals pastijtjes of  baka bana. 

Vertrouwen in de toekomst
Dean kent bijna alle winkeliers in 
het winkelcentrum, de dames van 
de kledingzaak en de jongens van 
de kapper. Ze hebben onderling 
een goede band. Volgens hem is het 
belangrijk bij het vernieuwen van 
het winkelcentrum alle winkeliers 
te betrekken. ‘De winkeliers dicht 
bij elkaar te houden. Nieuwe 

Dean verwelkomt zijn klanten.

‘Je bent meer dan een verkoopster’

José achter de toonbank – vast punt voor haar 
klanten. Foto: Redactie De Reiger

Bij het Kaaspaleis kunt je terecht 
voor de lekkerste kazen uit 
Nederland en het buitenland: van 
een gewoon stukje Goudse tot een 
exotische Époisses. Daarnaast 
staat de winkel vol met bijpassende 
lekkernijen, zoals eitjes, worsten, 
zoetigheid en sapjes. Soms 
huisgemaakt, veel biologisch!

Een fijne plek
José is het vaste gezicht van het 
Kaaspaleis in winkelcentrum 

Reigersbos. Zij vertelt dat zij 
25 jaar geleden in Holendrecht 
kwam wonen. Ze was blij dat zij in 
Reigersbos al die heerlijke kleine 
winkels vond voor haar dagelijkse 
boodschappen. ‘Vrij snel ben ik 
bij het Kaaspaleis gaan werken. 
Eerst voor een paar dagen per week 
en sinds 10 jaar full time, toen de 
winkel een nieuwe eigenaar kreeg. 
Het is een fijne plek waar ik iedere 
dag weer geniet van onze vaste 
klanten.‘

Saamhorigheid tussen de klanten
‘Het Kaaspaleis kent een brede 
klantenkring. Zij komen niet 
alleen uit Zuidoost, maar uit 
Abcoude, Vinkenveen, Ouderkerk, 
Amstelveen en Almere. Ze hebben 
in Reigersbos gewoond, zijn 
verhuisd en komen nog steeds voor 
hun dagelijkse vers boodschappen 
naar Reigersbos. Ook om de 
kaas vacuüm te laten verpakken 
(gesealde kaas) en mee te nemen 
naar het buitenland.’ 
José vertelt dat sinds november 

2023 de eigenaar van het 
Kaaspaleis ook de eigenaar van 
de Vishandel Reigersbos is. ‘Onze 
trouwe klanten gaan daar graag 
heen voor verse en gebakken vis. 
Kort na de opening werden de 
ramen zwaar beschadigd. Wij zijn 
nog steeds diep onder de indruk 
van de ‘crowd funding’, die toen 
ontstond. Dat was fantastisch. Er 
is zoveel geld opgehaald dat we 
daarvan een aantal nieuwe ramen 
hebben kunnen betalen. Iedereen 
heel hartelijk bedankt daarvoor!’. 

‘Dan blijkt maar weer hoe 
groot de saamhorigheid tussen de 
klanten is. Het lijkt op een klein 
dorp. Een hechte groep klanten, die 
in de winkel een praatje maken. Je 
bent ook meer dan een verkoopster. 
Je bent een vast punt. Je ziet de 
kinderen groot worden. Nog steeds 
komen oud-leerlingen van de SGR 
(nu Ir. Lely Lyceum), als ze in de 
buurt zijn, hun half  stokbroodje 
kaas bij ons halen.’  

~ Gerry Asselman

concurrentie kan het evenwicht 
verstoren. De huidige stabiele 
situatie geeft vertrouwen in de 
toekomst.’

~ Gerry Asselman     
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Ruud woont op één van de mooiste 
plekjes van Reigersbos

Iemand, die al heel lang in 
Reigersbos woont, is Ruud Wierda. 
Ruud is 89 jaar. Sinds 28 jaar 
woont hij in een seniorenwoning 
in de S-buurt. Daarvóór woonde 
hij 11 jaar in een eengezinswoning 
in dezelfde buurt. En dáárvoor 
woonde hij 11 jaar in de Bijlmer.

Ruud groeide op in de Jordaan. 
Nu is dat een populaire buurt, 
maar dat was 80 jaar geleden  heel 
anders. Armoede was er troef. 
Ruud herinnert zich dat velen 
klompen en capes kregen van ‘de 
steun’. Op school werden extra 
vitamines verstrekt. Hijzelf  was 
een straatschoffie, een soort Ciske 
de Rat, vertelt hij met weemoed 
en enige trots. Toen hij trouwde, 
verhuisde Ruud met zijn vrouw 
naar de Wilhelminastraat, in een 
prettiger buurt in Amsterdam 
West. Daar groeide hun zoon op. 
Hij vond werk in een brouwerij en 
klom op tot Chef  Brouwer.
  
Vijftig jaar geleden, in 1974, 
werd hij uitgekozen om in de 
Bijlmermeer te gaan wonen. De 
wijk was net gebouwd en alleen 
mensen die hun woning en werk 
goed op orde hadden, kregen daar 
toestemming voor, vertelt Ruud. 

Veel leraren en ambtenaren, maar 
ook schrijvers en kunstenaars. 

In 1975, na de onafhankelijkheid, 
kwamen veel mensen vanuit 
Suriname naar Nederland. Velen 
werden in de Bijlmer gevestigd, 
omdat daar voldoende woningen 
beschikbaar waren. Dat was geen 
gemakkelijke tijd, vond Ruud. Het 
vroeg veel aanpassingsvermogen 
van zowel de eerste als de tweede 
groep Bijlmerbewoners. 

Na 11 jaar verhuisde Ruud met zijn 
vrouw naar een eengezinswoning 
in de Speulderstraat. Reigersbos 
was nog in opbouw: hij herinnert 
zich straten van alleen maar zand, 
met planken erover om bij je huis 
te komen. Het winkelcentrum 
was nog in opbouw, maar er 
waren al wel een supermarkt, een 
gereedschapswinkel en de slager, 
de kaaswinkel, de bakker en de 
brillenwinkel.

Ruud pakte, inmiddels 
arbeidsongeschikt geraakt, hun 
grote voor- en achtertuin aan. Ook 
ging hij tropische vogels houden. 
Dat werd zijn grote hobby. Met 
zijn Gouldamadines won hij vele 
prijzen. Hij kweekte zelf  groente 

Ruud voor zijn prijzenkast, allemaal gewonnen met zijn Gouldamadines. Foto: Margo Kistemaker

en drie soorten wormen om zijn 
vogels het juiste voedsel te kunnen 
geven. Daarnaast zat hij in het 
bestuur van de schaakclub. 

Ruud houdt van fietsen. Vinkeveen, 
Loosdrecht, Abcoude: het hele 
gebied rond Zuidoost en het Gein 
verkende hij op de fiets. Vorige 
week nog fietste hij een tocht van 
15 km op de Veluwe. In de buurt 
gaat hij tegenwoordig niet meer 
zo ver. Hij fietst nog wel naar de 
Amsterdamse Poort, maar hij is 
sneller moe en gaat minder lang op 
pad. 

Toen zijn vrouw overleed, was 
Ruud net 60 geworden. Hij vond 
het tijd om zijn vogels en de grote 
tuin vaarwel te zeggen. In de 
seniorenflat waar hij nu woont, 
heeft hij het goed naar zijn zin. 
Bridge is nu zijn belangrijkste 
hobby; hij speelt het met veel 
passie. Ook leest hij graag een 
detective. Naar de bieb gaat hij 
eigenlijk niet. Er staan in de 
gemeenschappelijke ruimte 
genoeg boeken die voor iedereen 
beschikbaar zijn.

Ruud zou wel graag een wat 
diverser winkelaanbod zien in 
Reigersbos, al begrijpt hij dat 
het voor veel middenstanders 
moeilijker is geworden om hun 
brood te verdienen. Er wordt 
tegenwoordig ook veel online 
gewinkeld. Dat doet hij zelf  ook. 
Hijj is goed met zijn computer, 
houdt zijn e-mail bij en speelt ook 
online bridge. Best modern voor 
zijn leeftijd! 

Ruud vindt zijn woning één van 
de mooiste plekjes van Zuidoost. 
Hij woont rustig, kijkt uit op 
een groene binnentuin en een 
parkje met prachtige bomen 
rond een klein water. In de flat is 
genoeg aanspraak. Er wonen veel 
leuke mensen met heel diverse 
achtergronden, die goed met elkaar 
omgaan. Hij hoopt nog lang van 
zijn favoriete woonbuurt te kunnen 
genieten.
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Van een ‘huis voor de buurt’ naar 
Stadsdorp Reigersbos  
een korte schets van de lopende discussies...

Huis voor de buurt
Naar aanleiding van de vernieuwing voor het 
Centrumgebied Reigersbos werd op 16 november 
2022 door Platform Reigers en de gemeente 
Amsterdam de eerste startbijeenkomst over de 
maatschappelijke voorzieningen georganiseerd. Zo’n 
25 sociale organisaties uit de buurt en buurtbewoners 
waren aanwezig. De uitkomst van deze bijeenkomst 
was duidelijk. De buurt wil een ‘huis voor de buurt’ 
(lees het artikel in onze buurtkrant 1ste editie 1 
januari 2023). Een laagdrempelige plek voor allerlei 
initiatieven en activiteiten vanuit de wijk, vanuit de 
bewoners, lokale ondernemers en sociale partners 
(onderwijs, religie, zorg, sport en cultuur). Een plek 
die goed toegankelijk is, in een multifunctioneel 
gebouw. Een plek, waar mensen elkaar kunnen leren 
kennen, waar zij zich gezien en gehoord voelen en 
waar goede informatie beschikbaar is. 

Kerngroep
In 2023 werkte de kerngroep Maatschappelijke 
Voorzieningen verder aan de uitwerking van deze 
ideeën en aan het formuleren van een gezamenlijke 
missie. Ook zijn de uitgangspunten voor 
samenwerking ontwikkeld. In de OBA Reigersbos 
is een ruimte ingericht met een maquette en alle 
beschikbare informatie van over de plannen voor 
het centrumgebied. Op de woensdagmiddagen is het 
projectteam aanwezig om hierover in gesprek te gaan.

Nieuwe ontwikkeling rond het Bruggebouw
Sinds eind 2023 zijn het Bruggebouw en 
Winkelcentrum Reigersbos als geheel in eigendom 
gekomen bij Hoorne Vastgoed. Hoorne staat positief  
tegenover de ambities om het Bruggebouw een 
maatschappelijke bestemming te geven. 

Op 16 juli kwamen Hoorne Vastgoed, de gemeente, 
Zuidoost City en Platform Reigers bij elkaar voor een 
kennismakingsgesprek. Partijen hebben de intentie 
uitgesproken om vanuit de reeds ontwikkelde visie 
en gedachten over de nieuwe maatschappelijke 
voorzieningen, invulling te geven aan het 
Bruggebouw. Ook werd besproken welke functies hier 
interessant en toepasbaar kunnen zijn. 

Op het moment wordt gedacht aan de volgende 
functies: ontmoetingsruimte/ruimte voor grotere 
bijeenkomsten, kantoren of  spreekkamers, 
flexplekken, vergader-/overlegruimtes, creatieve 
- en activiteitenruimtes, buurthuisfunctie, dans 
en beweegruimte(s), stilteruimtes, tuin/sport op 
dakterras, maakplaats met (cursus)atelier, opslag - en 
facilitaire functies. 

Bron : Bureau de Hamvraag

Stadsdorp
De plannen voor het Bruggebouw en de 
maatschappelijke voorzieningen, gekoppeld aan de 
vernieuwing van het Centrumgebied Reigersbos, 
blijven zich naast elkaar ontwikkelen. De gesprekken 
gaan door. Veel staat nog niet vast, maar in de 
discussies hoor je steeds vaker de uitdrukking 
‘Stadsdorp Reigersbos’. De illustratie geeft een mooie 
impressie hoe zo’n stadsdorp er in het bruggebouw uit 
zou kunnen zien.

Brede bijeenkomst in oktober 2024
In oktober organiseert het Platform Reigers samen 
met de gemeente een brede bijeenkomst voor 
buurtbewoners en organisaties in Reigersbos. Dan 
hopen we dat er meer bekend zal zijn over het 
Bruggebouw en het maatschappelijke voorzieningen 
proces in brede zin.

Heb je ideeën voor Reigersbos, voor het Bruggebouw, 
voor de maatschappelijke voorzieningen, laat ons je 
ideeën weten. Kom naar ons buurtuurtje of  stuur een 
berichtje naar: info@bewonersplatformreigersbos.nl 
Wil je de kerngroep Maatschappelijke Voorzieningen 
komen versterken, meld je dan aan via: 
 
reigersbos@amsterdam.nl

~ Mahmoud Mohamed

Reigersbos is kleurrijk; op vele plekken vind je fantastisch 
mooi beschilderde muren en viaducten. Weet jij hoeveel 
muurschilderingen Reigersbos telt? 
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Links: Opening van Scholengemeenschap Reigersbos door 
toenmalig burgemeester Van Tijn

Rechts: Schoolplein ir. Lely Lyceum

Docent van het Jaar Verkiezing op 
het Ir. Lely Lyceum
Ook dit jaar organiseerde de 
redactie van de Lelykrant weer de 
Docent van het Jaar Verkiezing. 
Wie is volgens de leerlingen de 
beste leraar van het  schooljaar 
2023 - 2024?

Voorverkiezingen
Omdat er veel leraren zijn, 
waren er eerst voorverkiezingen, 
net als in de VS: alle leerlingen 
mochten meerdere docenten 
voordragen. Hieruit kwamen zeven 
genomineerden: dhr. J. Bakker, 
dhr. T. Chhangur, dhr. H. Dahlberg, 
mevr. N. Hoffman, mevr. S. Muyden, 
dhr. I Nuijts en mevr. Weeber.

Finale
Bij de finaleronde kon uit deze 
zeven genomineerden één favoriet 
worden gekozen. Hieruit kwam 
een winnaar. De stemmen lagen 
dicht bij elkaar. Het was een 
eerlijke wedstrijd, omdat alle 
stemmen kwamen van (oud-)
leerlingen van die docenten.

Top 3
De stemmen lagen dicht bij elkaar, 

maar de uitslag is duidelijk. De drie 
beste docenten van het schooljaar 
2023-2024 zijn…

3 Mevr. Muyden, Engels
Mevrouw Muyden is op de 3e 
plek geëindigd, met 35 stemmen. 
De meeste leerlingen kozen 
haar omdat zij op een rustige 
manier lesgeeft en goed uitlegt. 
Een leerling vond haar zelfs zo 
geweldig dat hij zei: ‘’ Ze is echt 
grappig, ze kan de klas onder 
controle houden, kan geweldig 
uitleggen, bijna niemand haalt 
een onvoldoende en we lopen 
altijd voor met de leerstof. Ze is 
geweldig.’’ 

2 Dhr. Nuijts, Wiskunde
Met 39 stemmen is meneer Nuijts 
officieel op de 2e plek geëindigd.
Uit de stemming blijkt dat meneer 
Nuijts als de beste kan uitleggen 
en wiskundeles kan geven. Ook 
wordt hij gezien als een grappige, 
aardige en chille docent. Er is niet 
alleen om zijn ‘’Als ik win, trakteer 
ik!’’ campagne op hem gestemd, 
maar omdat leerlingen hem echt 

Een korte geschiedenis 

Het Ir. Lely Lyceum is als school opgericht in 1865 
als Eerste HBS. In 1957 vernoemd naar oud-leerling 
Cornelis Lely (ingenieur, waterbouwkundige, 
minister en politicus). Meer dan honderd jaar is de 
school gevestigd geweest aan de Keizersgracht 177 
(huidige hoofdkantoor van Amnesty International) 
in het centrum van Amsterdam en is daarmee een 
van de oudste scholen in Nederland.

een leuke docent vinden, met of  
zonder zijn traktatie. Zo zeiden 
oud-leerlingen van hem: ‘’Meneer 
Nuijts is niet normaal goed in 
uitleg geven en maakte altijd tijd 
voor ons vrij, zelfs na zijn les.’’ 

En de winnaar op 1: 
Dhr. Dahlberg, Natuurkunde
De winnaar van de verkiezingen 
is meneer Dahlberg, met 41 
stemmen. De meeste leerlingen 
hebben op hem gestemd omdat ze 
vinden dat Dahlberg goed lesgeeft. 
Hij gebruikt niet alleen veel 
humor, maar luistert ook naar wat 
leerlingen willen doen tijdens de 
les. Bovendien geeft hij geweldige 
ezelsbruggetjes voor formules. Er 
worden bijna geen onvoldoendes 
gehaald. Dahlberg geeft zijn 
leerlingen bijnamen en vindt hun 
thuisleven net zo belangrijk als 
hun schoolleven. 
Het is dus duidelijk dat zijn 
leerlingen van hem houden en hem 
de beste leraar van dit schooljaar 
vinden!

~ Lelyredactie van De Lelykrant 
Ir. Lely Lyceum,periode 3/2023-2024

In 1980 verhuisde de school naar de toen in aanbouw 
zijnde nieuwe wijk Reigersbos en werd naar de wijk 
vernoemd. In verband met een gewijzigd onderwijs-
aanbod is de school per 1 augustus 2018 weer verder 
gegaan onder de oude naam Ir. Lely Lyceum.
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Gewoon gelukkig in Reigerbos
Met twee bewoonsters, Marilyn van Straatum en Cor 
van Drongelen, spreek ik over Reigersbos. Beiden 
zijn om verschillende redenen naar Reigersbos 
gekomen. Hun gezamenlijke band is het Platform 
Gehandicapten & Ouderen. 

Cor van Drongelen. Foto: Marth Timmerman

‘Het onderhoud van het gehandicapten toilet was 
te duur.’ 
Cor werd een bewoonster van het eerste uur. Zij 
vertelt dat zij samen met haar echtgenote op een 
lome warme zaterdag in augustus 1983 in de sauna in 
Zaandam lag bij te komen van een drukke werkweek. 
‘We zagen toen een bijna pagina grote advertentie 
van de onderwijzers woning bouwvereniging ACOB 
over een bouwproject met eengezinswoningen in 
Reigersbos. We woonden destijds in de buurt van de 
Lekstraat, waar de tramremise was.’  

Cor deed maatschappelijk werk. Haar echtgenote 
werkte in de verpleging. ‘Het was heerlijk om na 
een drukke werkdag terug te keren naar de rust van 
Reigersbos.’ Allebei houden ze van de rijkelijk groene 
omgeving. Ik zie me hier niet weggaan, zegt Cor. 

Cor heeft in ruim 33 jaar de hele tijdlijn meegemaakt. 
Van nieuw tot verpaupering, van toen er nog geen 
bestrating was. Van voornamelijk witte bewoners 
heeft ze de wijk zien veranderen naar gemêleerd. 
“Gelukkig” zegt ze. 

In de tijd van stadsdeelvoorzitter Elvira Sweet 
heeft Cor samen met Sandra Jungman en Cora van 
Eekeres de vereniging Platform Gehandicapten & 
Ouderen opgericht. Qua toegankelijkheid kon er in 
Reigersbos nog het wel het één en ander verbeterd 
worden. “We hebben voor elkaar gekregen dat het 
zebrapad bij viaduct Reigersbosdreef  is aangelegd. 
En op het parkeerterrein Renooiplein kwam een 
prachtig  gehandicapten toilet. Maar die is uiteindelijk 
weggehaald omdat het onderhoud ervan te duur was. 

Het stadsdeelbestuur vond dat je bij de plaatselijke 
cafés of  anderszins van een toilet gebruik moest 
maken.” Ook een aantal andere initiatieven zijn 
gestrand vanwege de kosten. Zo ook de WMO 
adviesraad van Zuidoost waar Cor 2 jaar voor gewerkt 
heeft. *

* Met pijn in ons hart delen we mede dat Cor op woensdag 7 
augustus is overleden. 

‘De geuren zijn meer werelds geworden.’
Marilyn is Surinaamse van geboorte. Vanwege 
haar scheiding verhuisde ze in 2007 naar een 
seniorenwoning in Reigersbos. Ook zij heeft de 
samenstelling van de buurt zien veranderen. Van 
hoofdzakelijk Surinaamse afkomst ziet ze nu ook 
mensen uit Afrika en Oost Europa. Ze vind het mooi 
als de mensen helemaal fraai en kleurrijk gekleed de 
kerk inlopen. Vroeger rook Marilyn meer spruitjes 
en bloemkool. ‘Nu hangen er meer geuren van 
wereldkeukens in de lucht.’

Marilyn gaat graag naar de markt. Het winkelcentrum 
is veranderd. ‘Ik mis de groenteboer en de biologische 
markt’. De schoenenwinkel, schoenmaker, 
kledingzaak, fotozaak en stomerij zijn er niet 
meer. En Boni, die was meer gericht op Surinaamse 
producten. Slagerij Pouw is er nog wel. ‘Gelukkig’ zegt 
ze. Ze vindt hen heel klantvriendelijk.

Marilyn werkte in de financiële sector. Nu is ze 
gepensioneerd en ze werkt als vrijwilliger bij het 
Platform Gehandicapten & Ouderen. Zij mist juist wel 
de drukte van de grote stad. Je moet echt geluk hebben 
om een betaalbare woning in het centrum te vinden. 
Toch ben ik gelukkig in Reigersbos, zegt ze. 

~ Caroll Sastro
Marilyn. Foto: Caroll Sastro
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Het Heelal vanuit Reigersbos

Op één van de warmste 
zaterdagen van het jaar, vond in 
de OBA Reigersbos de opening 
van een nieuwe expositie plaats.. 
Ditmaal: Het Heelal vanuit 
Reigersbos. Door Rasjied Sloot. 
Docent en onderzoeker in de 
sterrenkunde, aan de Universiteit 
van Amsterdam. Opgegroeid in 
Holendrecht en woont inmiddels al 
14 jaar in Reigersbos.

In deze expositie presenteerde 
Rasjied een selectie van zijn 
nieuwste werken. Deze foto’s zijn 
allemaal gemaakt vanuit zijn 
observatorium thuis in Reigersbos 
en tonen de wonderen van het 
universum vanuit een stedelijke 
omgeving. De beelden laten zien 
dat, zelfs met de uitdagingen 
van stedelijke lichtvervuiling, de 
schoonheid van de sterrenhemel 
nog steeds te vangen is.

Rasjied deelde de verhalen achter 
zijn foto’s, waarbij hij uitleg gaf over 
de technieken die hij gebruikte en de 
bijzondere momenten die hij heeft 
vastgelegd. Na deze lezing konden 
de bezoekers meedoen aan een 
interactief spel over sterrenkunde. 
Kortom een geslaagde dag!

OBA Reigersbos, huist maandelijks 
een nieuwe expositie voor 
kunstenaars uit de buurt.
Voor meer informatie, mail naar: 

buurtzuidoost@oba.nl

~ Rasjied Sloot en Eva Owens

OBA Reigersbos
OBA Reigersbos heeft ruimere  

openingstijden. Op maandag open van 
14 - 17:30 uur en dinsdagavond tot 20 uur.

Buurtverhalenvertellers 
Laatste zaterdag v/d maand 15 – 17 uur

Data voor 2024: 26 okt en 30 nov

Expositie
Nair’s Art van 10 sep tot 7 okt  

Spelletjesmiddag
voor de jeugd van 6 – 18 jaar, Za 2 nov 
van 14 – 18 uur (ism Huiswerk Dojo)  

Spelletjesmiddag voor jong en oud
Za 21 dec (jaarafsluiter) 14 – 18 uur

Buurtuurtje Platform Reigers 
Op de 1e en 3e donderdag van de maand 

vanaf  17.00 uur op de locatie van het 
Buurtteam (Reigersbos 55)

Winkelcentrum Reigersbos 
Kortingsweek Reigersbos: 21 - 26 okt

Kerstfeest: 21 dec

De Computerclub
Inloop elke maandagmiddag 

13 – 18 uur in De Drie Stromen kerk; 
hulp bij problemen met computer, laptop, 
telefoon, (om)scholing, werk en overheid. 

Klankschalenconcerten in 2024:  
Op donderdagen 31 okt, 28 nov, 19 dec 
Tijd: 19.30 - 20.45 uur (inloop) 19.15 uur.  
Kosten €12,50 inclusief  thee en lekkers. 
Aanmelden: info@soundandhealing.nl.  

Info: www.soundandhealing.nl

Geleide meditatie-visualisatie
Met life klankschaal begeleiding:

Woe 6 nov 19:30 - 22 uur
 

Kleur je leven
Maandelijks samenwerking tussen 

kleuren-aura therapeut Elisa en 
kunstzinnig dynamisch coach Saskia. 
Woe 16 okt, 13 nov, 11 dec,  19 – 22 uur

Nieuw! 
Op reis met de kinderheld

5 t/m 12 jaar, 
13 okt, 10 nov, 8 dec, 13 – 16 uur

 Creatieve workshops
Vrij. 25 okt, 22 nov,  20 dec, 19 – 22 uur 

Info over al deze activiteiten via: 
sassafras-atelier.com &  

kennis@sassafras-atelier.com

Agenda

Colofon
Rasjied met op de achtergrond zijn fototentoonstelling
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Bijna iedereen kent het lied ‘Aan de 
Amsterdamse grachten’. Ook 
Reigersbos heeft echte Amsterdamse 
grachten en wel Snellerwaardgracht 
en de Passewaaigracht.
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